

Become a Member of the International Federation of Organic Agriculture Movements

(IFOAM)

成爲 IFOAM 會員

IFOAM needs your help to defend the Principles of Organic Agriculture!

IFOAM 需要您的協助來一起捍衛有機農業原則！

Joining IFOAM is easy and important move for any organization involved in the organic agriculture.

任何與有機農業相關業者加入 IFOAM 是很容易且是重要行動

Whether you are a processor, producer, buyer, trader, consultant, retailer, researcher, certifier or are otherwise involved in the organic movement, it's in your best interests to be a part of the solution by joining IFOAM.

不論您是加工業者、生產者、採購者、貿易商、顧問、零售商、研究者、驗證單位或是其他與有機運動相關者，加入 IFOAM 成爲解決方案的一分子，是您的最佳利益。

Transform your passion for organic agriculture into meaningful action and join IFOAM today.

轉化您對有機農業的熱情成爲有意義的行動，今天就加入 IFOAM。

Join the International Federation of Organic Agriculture Movements to add your voice to the growing number of organizations worldwide who are shaping the future of the organic movement.

加入 IFOAM 讓您的意見能夠加入這來自全球且成員數目不斷成長的組織，這些組織引導著有機運動之未來。

Join the International Federation of Organic Agriculture Movements to show your support for the only worldwide umbrella organization responsible for the creation and revision of the basic standards for organic agriculture and representing the interests of organic agriculture in the international arena.

加入 IFOAM 以展現您對負責創造和修訂有機農業基本規範及在國際間代表有機農業最佳利益之唯一全球性庇護組織機構（傘狀組織）之支持。

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/index.html

Benefits of IFOAM membership

成爲 IFOAM 會員的益處

Participation in THE international organization for organic production

參與有機生產的國際性組織

Participation in IFOAM's committees and structures

參與 IFOAM 的委員會及組織架構

Taking part in the process to update International Organic Standards

參與更新國際有機規範的程序

Getting information from IFOAM Magazines and newsletters

從 IFOAM 雜誌及會務通訊獲得資訊

Obtaining better prices on events and publications

會議活動和出版物提供優惠價

Being invited to conferences and meetings

受邀出席討論會及會議

Receiving the right to vote at the IFOAM General Assembly

會員代表大會中具有選舉權

Eligibility to host IFOAM conferences and events

可取得資格主辦各項討論會及會議活動

Listing in the IFOAM Directory and an annually updated free copy

列名於 IFOAM 會員名冊上且每年可免費收到更新版

A free copy of the IFOAM Norms

可免費得到一份 IFOAM 規範

IFOAM members form a far-reaching and powerful network.

IFOAM 的會員形成了一個無遠弗屆及深具影響力的網絡系統。

IFOAM is the worldwide umbrella organization for all institutes, associations, institutions, federations, cooperatives and companies active in Organic Agriculture.

對於所有活躍於有機農業的學會、協會、機構、聯盟、合作社及公司行號，IFOAM 是一個全球性的庇護組織機構（傘性組織）。

IFOAM currently represents over 750 members in over 108 countries.

IFOAM 最近在全球 108 個國家有 750 個代表會員。

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/index.html

Welcome to IFOAM's online application page!

歡迎使用 IFOAM 線上申請會員

The following steps will guide you through the membership application procedure. Your application will be screened regarding completeness and thereafter presented to the IFOAM Board for final approval. Since the IFOAM Board meets every 6-8 weeks it may take some time before you will receive the confirmation of your membership status.

下列步驟將引導您加入會員申請程序，您的申請表將會根據完整性來審查，之後呈交給 IFOAM 委員會作最後通過審議。因為 IFOAM 委員會每 6-8 週開會一次，所以待您收到會員身份確認通知可能需要一段時間。

Thanks for your interest in IFOAM - Looking forward to create together even more momentum for Organic Agriculture worldwide.

感謝您有興趣加入 IFOAM！期待一起共創全球有機農業新動力！

入會步驟	FOR MEMBERS AND ASSOCIATES: 會員及準會員	FOR SUPPORTERS: 贊助會員
Step 1: 步驟一	Please read Principal Aims, Objectives of IFOAM and Use of IFOAMs name. 請閱讀 IFOAM 的原則目標及目的和 IFOAM 名字使用原則	Please read Principal Aims, Objectives of IFOAM and Use of IFOAMs name 請閱讀 IFOAM 的原則目標及目的和 IFOAM 名字使用原則
Step 2: 步驟二	Please fill in Application Form 請填寫申請表	Fill in Application Form 請填寫申請表
Step 3: 步驟三	Fill in Questionnaire 請填寫問卷	
Step 4: 步驟四	Please pay Registration Fee 請支付註冊費	

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/application_home.html

Choose your affiliation category

選擇入會會員種類

Levels of Affiliation

入會等級

IFOAM offers three levels of affiliation

IFOAM 提供三種入會等級：

Members: (with voting rights at the General Assembly) Organizations, institutions or companies whose activities are “predominantly” organic qualify for member status.

會員（會員代表大會具選舉權）：符合主要業務為有機之組織、機構及公司行號。

Associates: (same status as members, except voting rights) Organizations and Companies which meet the requirements, but whose activities are not (yet) “predominantly” organic

準會員（同會員除了無選舉權）：已符合必要條件，但未達到主要業務為有機之組織及公司。

Supporters: Individuals

贊助會員：個人

Note: “Predominantly” means more than half of your yearly budget/turnover should be related to organic agriculture (see page 4 for definition of organic agriculture) If you do not have yearly turn-over or budget figures available as a basis to calculate the percentage, please try to estimate the percentage of your organic activities, based, e.g. on the time/staff you have involved in your different fields of activities.

備註：主要業務 意即年度預算或年營業額超過 1/2 以上且必須與有機農業相關（請參閱有機農業定義），若無上述金額作為計算比例基礎，請儘可能估算有機業務活動佔比，根據方式如以時間/人員投入於各項業務活動來計算。

Requirements for joining IFOAM – Applicants for Member or Associate Status must:

加入 IFOAM 之必要條件—申請會員及準會員者必須：

-actively pursue the aims of organic agriculture and the objectives of IFOAM

積極追求有機農業的目標及 IFOAM 的目標

-Have existed for at least one year following formal constitution of the organization

該組織依據正式章程法規已經成立一年以上

-have a minimum of three people employed by the organization

該組織至少聘僱三人以上

Levels of affiliation with IFOAM :

IFOAM 入會等級

	Member 會員	Associate 準會員	Supporter 贊助會員
Organisation 團體	V	V	
Individual 個人			V
Predominantly Organic 主業務有機	V		
Voting rights 選舉權	V		
Listing in Directory + free copy IBS+ Directory 列名於會員名錄+免費一本名錄	V	V	
Free copy E&F + IA 免費資訊	V	V	V
20% reduction on books + reduction on conference 書籍 8 折 活動會議優惠	V	V	V

備註：

Contact person will be named in the directory,
聯絡人將會列名於會員名錄上

the legal representative contact is for example for the ballot vote
合法代表人用於投票選舉上

資料來源：(書面申請表) PDF 檔 IFOAM_Levels_of_Affiliation

資料來源：(書面申請表) PDF 檔 IFOAM_Application_1142005 必要條件部份

Online Payment

線上付款

<u>Member and Supporters Fees+</u> 會員和贊助會員費用	EUR 歐元	NT 新台幣
<u>Member Fee Class1 (yearly)</u> 一級會員會費（每年） 年度預算或年營業額達歐元 60,000 以上者會費	120.00	5,382
<u>Member Fee Class2 (yearly)</u> 二級會員會費（每年） 年度預算或年營業額達歐元 200,000 以上者會費	320.00	14,352
<u>Member Fee Class3 (yearly)</u> 三級會員會費（每年） 年度預算或年營業額達歐元 600,000 以上者會費	750.00	33,638
<u>Member Fee Class4 (yearly)</u> 四級會員會費（每年） 年度預算或年營業額達歐元 1,000,000 以上者會費	1,200.00	53,820
<u>Member Fee Class5 (yearly)</u> 五級會員會費（每年） 年度預算或年營業額達歐元 1,800,000 以上者會費	1,500.00	67,275
<u>Member Fee Class6 (yearly)</u> 六級會員會費（每年） 年度預算或年營業額超過歐元 1,800,000 以上者會費	2,100.00	94,185
<u>Registration</u> 註冊費	60.00	2,691
<u>Supporters Fee low (yearly)</u> 最低贊助會員會費（年度）	50.00	2,243
<u>Supporters Fee regular (yearly)</u> 一般贊助會員會費（年度）	100.00	4,485

資料來源：<http://shop.ifoam.org/payment/index.php?cPath=22>

資料來源：PDF 檔 IFOAM_Fee_Scheme_member

PDF 檔 IFOAM_Fee_Scheme_supporters

【960526 匯率換算 歐元兌台幣 EU\$1=NT\$44.85

<http://tw.stock.yahoo.com/d/c/ex.php?money=1&select1=7&select2=2>】

Online Application - Step 1

線上申請步驟 1

Please choose your Status: 請選擇會員種類

- Members 會員
- Associates 準會員

Name of Organization (or Individual): 單位名稱 (或個人)

English name: 英文名字

Abbreviation: 縮寫

Name of legal representative*: 代表人姓名

Contact person for IFOAM*: 和 IFOAM 之聯絡人

E-mail of legal representative: 代表人電子郵址

E-mail of contact person for IFOAM: 聯絡人電子郵址

Address: 地址

Country: 國家

Phone: 電話

Fax: 傳真

Web page: 網址

We hereby declare that we fulfill the requirements for affiliation with

IFOAM, that we are in agreement with the before mentioned Aims of Organic Agriculture and Objectives of IFOAM and that we are committed to promoting organic farming on the basis of these values. Furthermore, we have read and understood the Policy on the Use of IFOAM's Name and will use IFOAM's name only as prescribed above. We also agree that our address is published in IFOAM's Directory (as printed matter and on the internet) and we allow IFOAM to install a link on the IFOAM web site to the web page of our organisation.

本人特此宣佈已依 IFOAM 要求完成入會申請手續，即我們同意有機農業目標及 IFOAM 之目標，同意在此價值觀上承諾推廣有機農耕法。並且閱讀過 IFOAM 名字使用規範並同意循規使用，也同意將我們的聯絡方式登錄於會員名錄上（書面及網路），也同意 IFOAM 連結至本團體之網站。

I have read and agree to the conditions. 本人已閱讀並同意上述條件

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/online_application.html

Online Application - Questionnaire - Step 2

線上申請—問卷—步驟 2

Name of Applicant Organization/Company: 申請團體/公司名稱

Country: 國家

1. Are your activities predominantly organic?

貴單位主要業務為有機嗎？

Yes 是

No 否

Organic %: 有機比例

Conventional %: 慣行比例

In order to get a clear idea about your activities, please list all of your "non organic" or "conventional" activities. 為清楚了解貴單位業務活動內容，請列出所有“非有機”或“慣行”工作。

2. How many people are working in your organization?

有多少人服務於貴單位？

Number of members: 人數

Individuals 個人

Groups 團體

- with how many members in total 總數

Others 其他

3. When was your organization established?

貴單位何時成立

Date of Foundation/Establishment: 成立/設立日期

4. Your turn over of last year

去年的營業額

Last year budget/turn-over related to organic agriculture activities:

去年與有機農業相關業務的預算/營業額

Euro	<input type="text"/>
------	----------------------

- The following information are voluntary to serve our members better in the future! – 下列資訊乃自願填寫以利未來提供會員更佳服務

5. Is your organization ...貴單位是屬於

- governmental, semi-governmental or parastatal 官方、半官方或類官方
- non-governmental (NGO)非官方

6. Is your organization ...貴單位是

- Pvt. Ltd./ Ltd.公司行號
- Association 協會
- Institute 學會

Other company construction 其他公司結構

7. Scope of your organization:貴單位的營業範圍

- Local 地區性
- National 全國性
- International 國際性

8. The nature of your organization is:貴單位的本質

- Single 單一團體
- umbrella organization 傘狀組織
- networking organization 網絡組織

9. Activities of your organization 貴單位業務 (請參考業務內容一覽表)

Main Activity:主要業務

Others 1.其他 1

Others 2.其他 2

Others 3.其他 3.

10. Does your organisation publish a periodical?

貴單位有發行期刊？

Yes 是

No 否

If yes, please specify the name, the frequency of publication:

如回答是，請寫出刊物名稱及發行頻率。

11. Standards:規範

Have you developed own organic standards?

貴單位自行發展有機規範

Yes 是

No 否

For: 針對

Organic production 有機生產

Processing 加工

Trade 貿易

Please give us any additional information about your organization:

請提供貴單位其他額外資訊

12. References:

Do you have contacts/relationship with members or associates of IFOAM? If yes, please specify (name and country):

貴單位有與 IFOAM 會員或準會員聯絡/關聯嗎？如果有，請註明（名字和國家）

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/online_application_2.html

備註：

Predominantly means - more than half of your yearly budget/ turnover should be related to organic agriculture . If you do not have yearly turn-over or budget figures available as a basis to calculate the percentage, please try your very best to estimate the percentage of your organic activities, based, e.g. on the time/staff you have involved in your different fields of activities.

Predominantly 主要業務 意即--年度預算或年營業額超過 1/2 以上且必須與有機農業相關(請參閱有機農業定義)，若無上述金額作為計算比例基礎，請儘可能估算有機業務活動佔比，根據方式如以時間/人員投入於各項業務活動來計算。

Related to Organic Agriculture' means that the organisation is following the objectives of Organic Production, (this includes the range of organic activities, certified and not certified, local, regional and global) or that the activities are positively related to Organic Production (for example Rural development, Fair Trade, etc.).

Related to Organic Agriculture 有機相關 意即--該團體是下列有機生產目的(這包含有機業務的範圍，已驗證和未驗證，本地性、地區性或全球性)或是該業務確實與有機生產有關(例如鄉村發展、公平貿易等)

It is important for IFOAM to record how many members, individuals, groups etc. you are actually gathering under your roof.

IFOAM 需要知道貴單位旗下實際有多少會員、個人、團體，這是非常重要的。

IFOAM guarantees confidential treatment of financial figures! - It is essential to provide information about your budget or turn over in order to verify your fee category in our [fee scheme](#).

IFOAM 保證對財務資料予以保密處理，所以貴單位必需提供預算或營業額，以核實會費收費表之類別。

Please list your main activity with help of the following list. If you are active in more than one of the categories listed, please list also up to three of your other fields of activity in priority order.

請列出貴單位主要業務項目，如果超過一項，也請依重要順序列出最多三項出來。

Please assure that the Head Office is on your mailing list.

請確認本單位總部在您的聯絡簿上

IFOAM Head Office

Charles-de-Gaulle-Str. 5
53113 Bonn
Germany
headoffice@ifoam.org"

Activities of your organization

業務內容一覽表（提供‘問卷’第9點關於貴單位業務內容參考用）

<p>Producing 生產</p> <p>1.1.Agriculture 農業</p> <p>1.2.Collection from Wild 野生產品</p> <p>1.3.Fisheries, Aquaculture 漁水產</p> <p>1.4.Input Manufacturing 生產資材</p>	<p>Rural Development, Nutrition and Health 鄉村發展，營養和健康</p> <p>5.1.Rural Development/Poverty Alleviation 鄉村發展/貧窮</p> <p>5.2.Community Health</p> <p>5.3.Nutrition 營養</p> <p>5.4Natural Cosmetics 天然化粧品</p>
<p>Processing and Trading 加工及貿易</p> <p>2.1.Food Processing 食品加工</p> <p>2.2.Non-Food Processing 非食品加工</p> <p>2.3.Exporting/Importing/Wholesale/Retailing 出口/進口/批發/零售</p> <p>2.4.Fair Trade 公平貿易</p>	<p>Capacity Building 能力建立</p> <p>6.1.Research 研究</p> <p>6.2.Teaching and Training 教學與訓練</p> <p>6.3.Extension 推廣</p> <p>6.4.Consulting 諮詢</p>
<p>Inspection, Certification and Accreditation 檢查，驗證及認證</p> <p>3.1.Inspection 檢查</p> <p>3.2.Certification 驗證</p> <p>3.3.Accreditation 認證</p>	<p>Consumer Affairs 消費者事務</p> <p>7.1.Consumer Protection 消費者保護</p> <p>7.2.Consumer Awareness 消費者覺醒</p> <p>7.3.Community Supported Agriculture 社區支持農業</p>
<p>Environmental Protection 環境保護</p> <p>4.1.Biodiversity Activities 生物多樣性</p> <p>4.2.Soil and Nature Improvement 土壤改良</p> <p>4.3.Organic and Biodynamic input 有機和生機互動資材</p> <p>4.4.Eco-tourism 生態旅遊</p>	<p><u>Public Relations, Advocacy and Publishing</u> 公關，提倡和出版</p> <p>8.1.Public relations 公共關係</p> <p>8.2.Lobbying and Outreach 遊說和拓廣</p> <p>8.3.Advocacy and Policy 提倡和政策</p> <p>8.4.Publishing 出版</p>

資料來源：PDF 檔 IFOAM_Application_1142005 (p.3)

相關網頁

Links	連結
Apply online	線上申請
Update your address ONLINE	線上更新地址
Paying membership fees	支付會費
List of members	會員名錄
PDF-Downloads	PDF 檔下載
New - IFOAM Group Membership offer!	新消息-IFOAM 推出團體會員案
IFOAM Proud to be Part Promotion Brochure	宣傳手冊
IFOAM - Membership Benefits Apply here	IFOAM-會員益處 書面申請表格
What is important for IFOAM affiliation	成為 IFOAM 會員的重要性
Choose your affiliation category	選擇入會會員種類
Fee scheme for members	會員收費表
Fee scheme for supporters	贊助會員收費表
Aims and Objectives for IFOAM	IFOAM 目標和目的
Policy 12 - Use of IFOAM's name, logo, emblem and seal	政策 12 條-使用 IFOAM 的名字、標章、標誌和印信
Update your address	更新地址

資料來源：http://www.ifoam.org/about_ifoam/membership/index.html